
 

REFERAT - Bestyrelsesmøde SSJK 
 

Den 08. maj 2024 kl. 17.00-18.30 i Jetsmark Hallen, lokale ”Store Bjørn” 

Til stede: John, Flemming, Jørn A., Jørgen H, Peter, Inger-Lise  

 

Bestyrelsen præsenterede sig for hinanden. 

Dagsorden:  

1. Konstituering: 
a formand: John 
b næstformand: Flemming 
c kasserer: Inger-Lise 
d sekretær: Inger-Lise 
e: webadministrator: John 
f medlemsadministration: John 
 

2. Generalforsamlingen den 21.04.24: 
a Evaluering: 
God gennemførelse der resulterede i, at generalforsamlingen kunne slutte før planlagt tid. Fin 
stemning og medvirken fra deltagerne. Lækker forplejning. 
b Referat, beretning, bilag er lagt på hjemmesiden og medlemsmail udsend: 
Ingen yderligere kommentarer hertil. 
 

3. Status fra formanden: 
a Orientering om bl.a. hjemmesidens opbygning: 
John fortalte kort om hjemmesiden og om mail-chimp samt måden at udsende medlemsmails på.  
b Medlemsadministration: 
John orienterede om opbygning af listen, og hvorfor det er vigtigt, at foreningsformændene selv 
meddeler rettelser til listen via mail-chimp systemet. 
 

4. Status fra afgående kasserer: 
a Orientering om status pr. d.d.: 
Jørn A: Regnskabet følger indtil nu budgettet. Der er ingen ubetalte regninger eller restancer. 
Inger-Lise overtager bogføring fra d.d.  
 

5. Kommende opgaver, herunder fordeling af ansvar/tovholder: 
a Indsatsområder:  

i. ”Bekæmpelse af invasive arter”: tovholder er Jørgen H. 
ii. ”Hastighedsbegrænsning”: Jørn vil modtage melding om, hvornår skiltene kommer, 

og Flemming sender derefter mail med tidspunkt for levering af skilte til de adresser, 
som foreningerne har meldt ind. 
Sagen er derefter færdigbehandlet og flyttes til ”Informationer”. 

iii. ”Vurderinger af fællesarealer”: Er p.t. ikke aktiv og flyttes derfor til ”Aktuelle 
sager”, hvor Peter fremover er tovholder og vil følge sagens udvikling. 

b. Aktuelle sager: 
i. ”Ny Postlov”: tovholder John og Inger-Lise. 

Inger-Lise har udarbejdet et statusnotat over FL’s videre arbejde med Høringssagen 
om brevkasseanlæg. Notatet lægges på hjemmesiden. 

ii. ”Nye lokalplaner incl. deklarationer”: tovholder John, Peter og Flemming. 
iii. ”Renovation”: tovholder John og Jørn A. 
iv. ”Sti 100”: tovholder Flemming. 
v. ”Naturnationalpark Tranum”: tovholder Flemming. 

Staten har udmeldt bestyrelsesformænd for de 15 nye Naturnationalparker. 
Bestyrelsesformand for Tranum bliver Lisa Kronborg Sørensen. Bestyrelsernes 
øvrige medlemmer udpeges senere. 



 
vi. El-ladestandere og el-infrastruktur: Er flyttet til ”Informationer” 

vii. Dræn og grøfter: (drænoplande): Er flyttet til ”Informationer”. 
 

6. Formandsmødet den 8. maj 2024 kl. 19.00: 
a Gennemgang af dagsordenen: Gennemgået. Michael Krogsgaard byder velkommen. 
b Mellemværende med formanden for TMU: Skisma mellem politikernes og forvaltningens 
anvendelse af ”Grundlaget”, endelig godkendelse af Kommissorium for JK og SSJK’s samarbejde, 
håndtering af renovation ift. Formandsmødet og generelt. 
c Inger-Lise vil bede om ordet efter mødet for at orientere mødedeltagerne om statusnotatet 
vedr. FL’s arbejde. Samtidig vil FL opfordre til, at man venter med evt. projekt for etablering af 
brevkasseanlæg til FL meddeler sagens udfald.  
d Derudover kommenterer vi fra SSJK’s side kun på væsentlige emner / diskussioner. 
 

7. Planlægning af kommende bestyrelsesmøder i 2024, se årshjulet på hjemmesiden: 
a Umiddelbart efter 8. maj udarbejdes BS-referat: Er udarbejdet den 9. maj. 
b Udsendelse af orienteringsmail til medlemmerne: John sender snarest muligt ud. 
c BS-møde i september: Fastlægges senere. Mødested Inger-Lise. 
d BS-møde i november: Fastlægges senere. Mødested dels digitalt, dels hos Inger-Lise. 
 

8. Eventuelt: 

Intet. 


